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 Notifieringar
E-post

 E-postadress Telefon

 Postnummer och ort Adress

 För- och efternamn
Britt Dini Greta Sjöqvist

Lämna medborgarförslag
Ärendenummer: #4259 | Inskickat av: Britt Dini Greta Sjöqvist | 2023-01-09 12:56

1. Ange kontaktuppgifter

Kontaktuppgifter

Fyll gärna i telefonnummer och e-post om det saknas.



Ärendenummer: #4259 | Inskickat av: Britt Dini Greta Sjöqvist | Datum: 2023-01-09 12:56 Sida  av 2 3

Jag har tagit del av information kring personuppgiftshanteringen

Personuppgifter som behandlas

Namn
Adress
E-postadress
Personnummer
Telefonnummer

 Ändamålet med behandlingen

Vid handläggningen av ditt ärende registreras och behandlas de personuppgifter som framgår av 
informationen ovan. Behandlingen sker i det ärendehanteringssystem som verksamheten 
använder för handläggning av ditt ärende. Ditt namn kan komma att publiceras på Lekebergs 
kommuns hemsida.

Rättslig grund för behandlingen

En arbetsuppgift av allmänt intresse ska kunna utföras

Lagringstid

Se information om lagringstid nedan

 Övrigt om lagringstid

Vår hantering av information omfattas av offentlighetsprincipen och det svenska regelverket 
kring allmän handling. Det betyder att dina personuppgifter kommer att hanteras den tid som 
det behövs och i vissa fall för all framtid enligt bestämmelser i tryckfrihetsförordningen, 
offentlighets- och sekretesslagen och arkivlagen.

 Personuppgiftsansvarig
Kommunstyrelsen

Jag har tagit del av ovanstående information och godkänner behandlingen av 
personuppgifter

2. Beskriv ditt förslag
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Skriv ditt förslag

Hej!

Mitt förslag är ett sopsorteringssystem med olika färgade plastpåsar som sen kan slängas i den 
gröna soptunnan vid vägen och då blir sorterade på anläggningen. Örebro kommun har redan 
ett sådant system.

Med vänlig hälsning,

Britt Sjöqvist

Skriv din motivering

Sopsortering och återvinning är viktigt, men tröskeln att göra rätt är just nu hög i Lekeberg. 
Speciellt på landsbygden. Jag har hört från folk som flyttade ut till landet från Örebro och nu 
helt enkelt inte hann med att sopsortera. Speciellt barnfamiljer, en stor sopproducerare, har inte 
tid till att åka till sopstationer för att återvinna. Och även för de som har tid innebär det en extra 
resa, vilket kostar både miljö och pengar. När ens sorteringskärl hemma är fyllda hamnar plast- 
och pappförpackningar i brännbart, vilket inte är bra.

Örebro kommun har redan ett sådant system, så det borde finnas en anläggning i närheten som 
kan hantera och sortera dom olikfärgade plastpåsar.

Jag inser att det är Sydnärkes miljöförvaltning som ansvarar för sophantering i Lekeberg, men 
jag hoppas att ni kan påverka det här problemet ändå, eller antingen kan vidarebefordra mitt 
förslag eller informera mig om hur jag ska få det här förslaget hos dom rätta personerna.

Med vänlig hälsning,

Britt Sjöqvist




